
                           Protokół nr II/18 Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz odbytej  

                                                      29 listopada 2018 roku 

                            w sali konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Lubomierzu   

Ad.1 

Początek posiedzenia godz. 12:00. 

Obrady II Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz otworzył  i przewodniczył posiedzeniu 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater. 

Przywitał zebranych i stwierdził, że chwili rozpoczęcia sesji uczestniczy 15 radnych 

(pełny skład), co wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Lista obecności radnych i zaproszonych gości  stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Michał Pater przedstawił  następujący: 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie II Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie protokołu z LI/18 Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

4. Informacja Straży Miejskiej z kontroli sołectw dotyczącej utrzymania czystości i 

porządku w Gminie. 

5. Dyskusja. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: 

- powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz, 

- wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

- wynagrodzenia burmistrza, 

- zmian budżetu na 2018 rok, 

- utworzenia i nadania statutu żłobka gminnego w Wojciechowie, 

- ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka                      

w żłobku gminnym. 

7. Zapytania i interpelacje. 

8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Skarbnik Gminy i Miasta Lubomierz Elżbieta Jaśkiewicz – zgłosiła zmiany do porządku 

obrad, wprowadzenie w bloku uchwał w punkcie 6 „Podjęcie uchwał w sprawie” projekt                  

„w sprawie zmiany okręgu podatkowego dla wsi Pławna Górna”. Ponadto projekt uchwały                

w sprawie zmian budżetu na 2018 rok był wpisany w porządku obrad, lecz materiał został 

Państwu przedstawiony w formie pisemnej, dzisiaj. Wobec tego po krótce omówię 

zagadnienia. 
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Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu na 2018 rok: 

I. Dokonano zwiększenia planu dochodów budżetu gminy na kwotę 120.000,00 zł w dziale 

756 w związku z wykonaniem dochodów w wysokości większej od planowanej.                                              

II. Dokonano zmniejszeń planu wydatków budżetu gminy na kwotę 425.916,64 zł w tym:                   

- w dziale 750 plan zadań inwestycyjnych pn. „Modernizacja budynku Urzędu Gminy i Miasta  

   Lubomierz w kwocie 20.000,00 zł i „Informatyzacja Urzędów Gmin Lubomierz, Mirsk, 

Piechowice, Wleń w celu wdrożenia e-usług publicznych – etap II” o kwotę 92.345,96 zł                       

- w dziale 757 zmniejszenie planu poręczenia o kwotę 30.000,00 zł                                            

- w dziale 801 zmniejszenie planu Szkoły Podstawowej w Pławnej o kwotę 87.261,73 zł                       

- w dziale 852 zmniejszenie planu MGOPS w Lubomierzu o kwotę 50.757,00 zł                                          

- w dziale 854 zmniejszenie planu Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lubomierzu o kwotę 

13.623,15 zł i planu na stypendia dla uczniów o charakterze socjalnym o kwotę 10.000,00 zł   

- w dziale 855 zmniejszenie planu MGOPS w Lubomierzu o kwotę 31.243,00 zł                                      

- w dziale 921 plan zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa z rozbudową budynku stacji 

kolejowej w Pławnej ze zmiana sposobu użytkowania części obiektu na świetlicę wiejską” 

o kwotę 90.685,80 zł.                                                                                                                            

III. Dokonano zwiększeń planu wydatków budżetu gminy na kwotę 545.916,64 zł w tym:                       

- w dziale 801 zwiększenie planu Zespołu Szkolno-Przedszkolnego o kwotę 210.223,15 zł, 

Szkoły Podstawowej w Pławnej o kwotę 35.512,79 zł, Zespołu Szkół w Lubomierzu o kwotę 

201.000,00 zł oraz na zakup usług pozostałych związanych z dowozem uczniów do szkół               

o kwotę 28.480,70 zł                                                                                                                              

- w dziale 854 zwiększenie planu Zespołu Szkół w Lubomierzu o kwotę 4.700,00 zł                               

- w dziale 900 na zakup energii do oświetlenia placów i dróg o kwotę 26.000,00 zł                                    

- w dziale 921 zwiększenie dotacji dla Ośrodka Kultury i Sportu w Lubomierzu o kwotę 

40.000,00 zł.                                                                                                                                         

IV. Po wprowadzeniu powyższych zmian plan dochodów i wydatków wynosi:                                      

Plan dochodów 29.476.177,55 zł w tym: bieżące 27.545.773,55 zł, majątkowe 1.930.404,00 

zł.                                                                                                                                                         

Plan wydatków 29.526.177,55 zł w tym: bieżące 27.234.358,31 zł, majątkowe 2.291.819,24 

zł. 

Podinspektor d/s wymiaru podatków i opłat Beata Grala omówiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany okręgu podatkowego dla wsi Pławna Górna. Zmienia się okręg podatkowy dla wsi 

Pławna Górna z dotychczasowego II na okręg podatkowy III.                                                                     

Na podstawie Uchwały nr XLVI/1587/18 Sejmiku Województwa Dolnośląskiego z dnia  

19 kwietnia 2018 roku w sprawie ustalenia wykazu miejscowości w województwie 

dolnośląskim położonych na terenach podgórskich i górskich dla celów obniżenia podatku 

rolnego miejscowość Pławna Górna nie została ujęta w w/w wykazie. Taki stan rzeczy 

spowoduje znaczny wzrost wymiaru podatku rolnego dla osób prowadzących gospodarstwa 

rolne w Pławnej Górnej. Pozbawienie gruntów ulgi górskiej w wysokości 30 i 60% znacznie 

zwiększy zobowiązania finansowe rolników. Wprowadzenie w miejscowości Pławna Górna III 

okręgu podatkowego pozwoli na obniżenie ilości hektarów przeliczeniowych gospodarstw 

rolnych, dzięki czemu obniżeniu ulegnie podatek rolny.                                                                

Zgodnie z art. 5 ust. 3 ustawy o podatku rolnym Rada gminy, po zasięgnięciu opinii izby 

rolniczej, może w szczególnych, gospodarczo uzasadnionych wypadkach zaliczyć niektóre 

wsie do innego okręgu podatkowego niż określony dla gminy.                                                             

Dnia 20 listopada 2018 roku Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz zwrócił się do Zarządu 

Dolnośląskiej Izby Rolniczej z prośbą o wydanie opinii w w/w sprawie. Pismem nr 

DIR/2098/2018 z dnia 28 listopada 2018r. Zarząd DIR pozytywnie zaopiniował projekt 

zmiany okręgu dla Pławnej Górnej.  
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Dokonana analiza wykazała, iż zaliczenie Pławnej Górnej do III okręgu podatkowego nie 

spowoduje zmniejszenia liczby hektarów przeliczeniowych dla Gminy Lubomierz o więcej niż 

dozwolone 1,5%. Zmieni się liczba hektara przeliczeniowego. 

Kierownik Referatu Prawno Organizacyjnego Adam Skrzydłowski – zgłaszam autopoprawkę 

do załącznika NR 2 do  projektu uchwały w sprawie utworzenia i nadania statutu żłobka 

gminnego w Wojciechowie § 3 ust.1 pkt 3 powinno być „Żłobek gminny”. Przedmiotową 

uchwałę musimy podjąć do końca listopada 2018 r. Zgodnie z harmonogramem żłobek 

uruchamiamy od 1 stycznia 2019 r. 

Radny Marcin Zając – dlaczego tak się nazywa żłobek?                                                   

Kierownik Referatu Prawno Organizacyjnego Adam Skrzydłowski – dotyczy kwestii 

porozumienia między jednostkami. W tym samym miejscu jest żłobek i przedszkole.                     

Na dzień dzisiejszy  musimy podjąć stosowne kroki.                                                                                             

Zgłaszam zmiany do porządku obrad w pkt.6 w bloku uchwał, wprowadzenie projektów 

uchwały „w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2019 rok”. 

Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 wstrzymujących) przyjęli zmiany do 

porządku obrad. 

Ad.3 

Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli protokół z LI 

sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

Ad.4 i 5.  

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – przedstawił informację pisemną z kontroli 

sołectw dotyczącej utrzymania czystości i porządku w Gminie.                                                          

Radna Anna Mielniczyn – na jakiej podstawie i w jakim zakresie są przeprowadzane 

kontrole?                                                                                                                                 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – obowiązek wynika na podstawie ustawy                     

z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz uchwały Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz NR XXXVI/183/17 z dnia 28 czerwca 2017 roku w sprawie 

przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta Lubomierz. 

Załącznik nr 3.                                                                                                                            

Najczęściej prowadzone postępowania na podstawie zgłoszenia przez sąsiada. Zdarza się, 

że sprawa jest odroczona.                                                                                                               

Radny Dariusz Penkala – jeśli sprawa jest odroczona, co dzieje się dalej?                               

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – w przypadku odroczenia sprawy, 

dokonujemy w określonym czasie rekontroli, gdy zaniechano działań to stosujemy formy 

restrykcji. W przypadku określonego przypadku, proszę zgłosić będziemy rozmawiać.                                               

Sołtys Olesznej Podgórskiej Andrzej Kacprzak – w sprawie puszczania psów przez Pana X, 

dalej są skargi.  Należy się sprawą zainteresować.                                                                       

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – za puszczanie psów bez kontroli 

przewidywana kara 1.000,00 zł  

Ad.6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz przedstawił projekty uchwał uwzględniając 

wniesione zmiany w porządku sesji, wg poniższego. 
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W momencie przystąpienia do głosowania było obecnych 15 radnych (pełny skład 

Rady Gminy Lubomierz).  

Projekt uchwały - powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Gminy  

Lubomierz. Załącznik nr 4.                                                                                                                    

Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych)  przyjęli uchwałę                

NR II/4/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie powołania składów osobowych 

stałych komisji Rady Miejskiej Gminy  Lubomierz. 

 

Wniosek o powołanie Komisji Skrutacyjnej.                                                                                        

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono radnych: Małgorzatę Pasierbską, Krystynę Andrzejczak               

i Annę Kalińską.                                                                                                                                       

Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych)  przyjęli wniosek                       

o powołaniu Komisji Skrutacyjnej w składzie: Małgorzata Pasierbska, Krystyna Andrzejczak                    

i Anna Kalińska.  

Na funkcję przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłoszono kandydaturę Alicji Murawskiej. 

Kandydatka wyraziła zgodę. Zamknięto listę zgłaszanych kandydatów. 

Projekt uchwały - wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Załącznik nr 5. 

Radni większością głosów (14 głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę 

NR II/5/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej została Pani Alicja Murawska. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Załącznik nr 6. 

Radny Tadeusz Andruszków – pytanie do Pani Skarbnik – w pkt.2 lit.e stawka 6,62 zł od m2 

stawka pozostaje  bez zmian za odpłatne statutowe działalności pożytku publicznego? 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – tak, stawka 6,62 zł od m2 pozostaje na poziomie roku 

2018.  Inne stawki przedstawiają się następująco (z ujętymi zmianami  w porównaniu do roku 

2017):                                                                                                                                                            

§ 1. Określa się następujące stawki podatku od nieruchomości obowiązujące na terenie 

Gminy Lubomierz :                                                                                                                                 

od gruntów:                                                                                                                                                          

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób    

sklasyfikowania w ewidencji gruntów i budynków - 0,93 zł od 1 m² powierzchni;  (+0,02) 

a) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi 
jezior i zbiorników sztucznych - 4,71 od 1 ha powierzchni; (0,08) 

b) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 0,49 zł od 1 m² powierzchni; 
(0,01) 

c) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia 9 
października 2015 r. o rewitalizacji (Dz. U. poz. 1777), i położonych na terenach, dla 
których miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie 
pod zabudowę mieszkaniową, usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym 
obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu 
w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono 
budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego - 3,09 zł od 1 m2 powierzchni; (0,05) 
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    2) od budynków lub ich części: mieszkalnych - 0,79 zł od 1 m² powierzchni użytkowej; (0,02), 

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 
mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 
23,47 zł od 1 m² powierzchni użytkowej; (0,00), 

b) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym - 10,98 zł od 1 m² powierzchni użytkowej;(0,00) 

c) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o 
działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń - 4,78 zł 
od 1 m2 powierzchni użytkowej; (0.00) 

d) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 6,62 zł od 1 m² powierzchni 
użytkowej; (0,00), 

e) garaży - 7,90 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej; (0,13)                                                                                     
3) od budowli - 2% ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt. 3 i ust. 3-7 
Ustawy  o podatkach i opłatach lokalnych (tekst jednolity: Dz.U. z 2018 r. poz. 1445 
ze zmianami).                                                                                                                    
Przykładowo przy uiszczaniu podatku od nieruchomości za mieszkanie o powierzchni 
100 m2 zapłacimy o 2,00 zł większy podatek, przy 50 m2 będzie to rząd 1,00 zł. 
Większe wpływy do budżetu o 3.624,00 zł. W przypadku garaży wzrost w budżecie o 
454,34 zł. 

Radny Tadeusz Andruszków – nie są to znaczne podwyżki. 
Radni większością głosów (14 głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę 

NR II/6/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości. 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz. 
Załącznik nr 7. 
Kierownik Referatu Prawno Organizacyjnego Adam Skrzydłowski –  bezwzględnie trzeba 
podjąć taką uchwałę. Poprzednia uchwała w tej kwestii dotyczyła burmistrza Ziółkowskiego. 
Różnica jest w naliczeniu dodatku za wieloletnią pracę. W przypadku obecnego Pana 
Burmistrza jest on mniejszy. 
Radny Tadeusz Andruszków – stwierdzenie, czy jest on ustalony procentowo? 
Kierownik Referatu Prawno Organizacyjnego Adam Skrzydłowski –  stawka 20% jest 
maksymalną. W zależności od stażu pracy jest przyznawany. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                       
NR II/7/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz.  
 
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu na 2018 rok. Załącznik nr 8. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                       
NR II/8/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w  sprawie zmian budżetu na 2018 rok. 
Projekt uchwały w sprawie utworzenia i nadania statutu żłobka gminnego w Wojciechowie. 
Załącznik nr 9. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                       
NR II/9/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w  sprawie utworzenia i nadania statutu żłobka 
gminnego w Wojciechowie.                                                                                                          
Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i 
opłaty za pobyt dziecka  w Żłobku gminnym „Wojtusiowa Kraina” w Wojciechowie. 
Załącznik nr 10. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                       
NR II/10/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w  sprawie ustalenia maksymalnej  
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wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka  w Żłobku gminnym 
„Wojtusiowa Kraina” w Wojciechowie. 
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubomierz z 
organizacjami pozarządowymi  i podmiotami, o których mowa w ustawie o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok”. Załącznik nr 11. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                       
NR II/1/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w  sprawie przyjęcia „Programu współpracy 
Gminy Lubomierz z organizacjami pozarządowymi  i podmiotami, o których mowa w ustawie 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok”. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany okręgu podatkowego dla wsi Pławna Górna.                         
Załącznik nr 12.   
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                       
NR II/11/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w  sprawie zmiany okręgu podatkowego dla 
wsi Pławna Górna.  
 
Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – wniosek:  proponuję zmienić godziny 
sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na godz. 13:00   (w ostatni czwartek miesiąca). 
Radni głosując większością głosów (2 głosy za,3 wstrzymujące, 9 przeciwnych, 1 radny nie 
głosował) wniosek został odrzucony. 
W celu usprawnienia pracy biura Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w programie 
e/sesja, proszę o zgłaszanie pisemne interpelacji. 
Radny Radosław Chorążyczewski – wnoszę o wypracowanie wspólnego konsensusu                      
i ustalenie terminu posiedzenia sesji ostatni czwartek miesiąca, godz. 12:00. 
Radna Małgorzata Pasierbska – tak, składam formalny wniosek  ustalenie terminu 
posiedzenia sesji ostatni czwartek miesiąca, godz. 12:00. 
  
Wniosek pod głosowanie: 
W sprawie terminu posiedzenia sesji Rady Miejskiej Gminy  – ostatni czwartek miesiąca 
godz.12:00. 
Radni większością głosów (14 głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek. 
 
Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – nie została rozwiązana sprawa dot. 
studium zagospodarowania przestrzennego gminy Lubomierz. Musimy powrócić do tematu. 
Jak zaczniemy rozmawiać o konkretach, to wyjdą inne pomysły. 
Burmistrz Gminy i Miasta Marek Chrabąszcz – jak najbardziej popieram pomysł. 
Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – żeby umożliwić możliwość uczestnictwa                     
w posiedzeniach komisji, na których chcemy przygotować informację odnośnie Popielówka. 
Mam pytanie, w jakim okresie jest publikacja uchwał w  BIP-ie i w jakim okresie powinna być 
możliwość zamieszczenia transmisji sesji?. 
Informatyk UGiM Grzegorz Bielak – przebieg sesji można oglądać już na drugi dzień. 
Radca prawny – nie ma oficjalnie wyznaczonego terminu, może być przyjęty okres 7 dni od 
momentu podjęcia, bądź  niezwłocznie.   
                                                                                                                
Ad.7 i 8   

Nie wystąpiły. 

Ad.9                                                                                                                                              

Radna Anna Mielniczyn – odnośnie ogrzewania świetlicy w Radoniowie. Nie mamy osoby, 

która tym się zajmie. Czy, moglibyśmy mieć przydzieloną osobę, która by się tym zajęła? 
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Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – Państwo macie do dyspozycji Fundusz Sołecki,             

w ramach którego możecie zabezpieczyć środki na zatrudnienie osoby do palenia.                          

W budżecie gminy nie ma środków na ten cel. 

 Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – w ramach sugestii, większość remiz też 

rozwiązuje problem we własnym zakresie, żeby nie doprowadzić budynków do dewastacji. 

Sołtys Wsi Popielówek Grzegorz Januszkiewicz – sołtys jest zobowiązany przygotować 

świetlicę do stanu użytkowania, nie zamierzam być palaczem. Niepoważne jest zrzucanie 

tego na sołtysa. 

Prezes Zakładu Utylizacji Odpadów Komunalnych, „Izery” Sp. z o.o. w Lubomierzu Wiesław 

Gierus – gratuluję Państwu wyboru na radnego. Chcę zwrócić się z prośbą o zwrócenie 

uwagi na problematykę usług świadczonych przez Zakład. Prowadzimy działalność 

gospodarczą na terenie 6 gmin. Każdy podmiot będzie musiał doprecyzować kwestię 

monitoringu. Proszę mieć świadomość, że wzrosną koszty magazynowania odpadów, 

nastąpi wzrost o 30%. Na inne odpady, na czynniki niebezpieczne nastąpi wzrost o 60%. 

Będziemy apelować o skrócenie terminu zatwierdzenia terminu „Regulaminu”. W swoich 

planach pracy proszę to uwzględnić. Chcę zorganizować konferencję, na którą zaprosimy 

władze samorządowe. Poruszymy trudne tematy.  

Sołtys Wsi Popielówek Grzegorz Januszkiewicz – obwieszczenie z dnia 5.08.2016 r., 

wydano decyzję o recyklingu przy ul. Kargula i Pawlaka 16. Jakie są dalsze działania w tym 

zakresie? 

Prezes ZUOK „Izery”  Wiesław Gierus – zakład posiada zezwolenie, została podpisana 

umowa na użyczenie terenu. Nie wiem, z jakich przyczyn działalność nie została podjęta. 

Radny Tadeusz Andruszków – czy, są brane pod uwagę zagadnienia odśnieżania? 

Radna Małgorzata Pasierbska – tych spraw nie rozwiążemy teraz, proszę o kierowanie pytań 

na komisjach. 

Prezes ZUOK „Izery”  Wiesław Gierus – przepisy nakładają na właścicieli nieruchomości 

obowiązek odśnieżania na przylegających terenach. 

Komendant SM Artur Okuniewicz – obowiązek sprzątania ma zarządca nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Pater przypomniał o terminie najbliższej                                  

sesji: 27 grudnia 2018 roku, godz. 12:00. 

Ad.10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął obrady II 

sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Mariola Laskowska 

  


